
Interpellation till borgarrådet Alexandra Mattson (V) av Linnéa Vinge (SD) om 
svenskkunskaperna hos förskolepersonal 
 
Sverigedemokraterna är bekymrade över att det finns medarbetare i förskolan som inte tillräckligt 
väl behärskar det svenska språket. Goda kunskaper i svenska är inte bara viktigt för att kunna arbeta 
aktivt med barnens språkutveckling, utan även för att kommunicera med andra medarbetare och 
föräldrar.  
 
Det är oroande att det inte finns en bättre stadsövergripande kunskap avseende hur utbredd 
problematiken är, samt vart behovet av insatser är som störst. Sverigedemokraterna har därför 
föreslagit att en kartläggning ska genomföras för att på så sätt kunna rikta insatserna dit de behövs. I 
förskolerapporten för 2022 framgår det att det idag finns befintliga utbildningsinsatser, men att de 
behöver utvärderas och följas upp för att bedöma om de lett till en språklig kompetenshöjning.  

 

Mot bakgrund av detta vill jag fråga borgarrådet följande: 

1. Vilken kunskapsnivå i svenska språket anser borgarrådet är en acceptabel lägstanivå för att 
arbeta inom förskolan? 

2. Hur avser majoriteten följa upp om de befintliga utbildningsinsatserna lett till någon språklig 
kompetenshöjning? 

3. Har borgarrådet någon uppfattning om hur utbredd problematiken med bristfälliga 
svenskkunskaper hos förskolepersonal är? 

4. Har borgarrådet någon uppfattning om problematiken skiljer sig åt mellan stadsdelarna? 

 

Stockholm 2024-03-20 

Linnéa Vinge, Sverigedemokraterna 


